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Salar Rashid Johan Nilsson Kristina Lutz 

 
 

 

Kulturnämndens arkivutskott  

 

 

 

Närvarande 

Ledamöter: 

Salar Rashid (S)  Ordförande   

Juliana Gristelli (V)  

Johan Nilsson (M)    

Micke Seid (MP) 

       

Ersättare:    

Inga Näslund (S)   Tjänstgörande   

Michael Svensson (MP)  

  

Vice ordförande Hanna Gerdes (L) och Kristina Lutz (M) var 

förhindrade.  

 

Tjänstemän: 

Stadsarkivarie Lennart Ploom och Johan Bergkvist.  

 

§ 1  Val av justerare 

 

  Beslut 

Salar Rashid (S) och Johan Nilsson (M) utsågs att 

justera dagens protokoll. 

 

§ 2 Stadsarkivets underlag för budget 2017 

med inriktning 2018 och 2019 

dnr 1.2-4721/2016 

 

Beslut 

Arkivutskottet föreslår kulturnämnden besluta: 

att godkänna Stadsarkivets förslag till underlag för 

budget år 2017 med inriktning 2018 och 2019 och 

överlämna ärendet till kommunstyrelsen. 
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Kulturnämndens arkivutskott  

 

 

§3 Förvärv av bergrum för nytt arkiv – 

reviderat inriktningsbeslut  

dnr 2.8-6634/2015 

 

Beslut 

 Arkivutskottet föreslår kulturnämnden besluta: 

att godkänna reviderat inriktningsbeslut om 

fortsatt planering av bergrummet i enlighet med 

tjänsteutlåtandet. 

 

§4 Remissvar om promemorian Några frågor 

om offentlighet och sekretess 

 dnr 1.6-4745/2016 

 

 Beslut 

 Arkivutskottet föreslår kulturnämnden besluta: 

att godkänna kulturförvaltningens och 

Stadsarkivets förslag. 

 

§ 5 Stadsarkivariens beslut enligt delegation 

 

  Beslut 

Ärendet lades till handlingarna. 

 

§ 6 Stadsarkivets månadsrapport mars 

 

  Beslut 

Ärendet lades till handlingarna. 

 

§ 7 Stadsarkivarien informerar om aktuella 

frågor 

- De nya lokalerna i Liljeholmskajen. 

- Ett samarbete med Arkitektur- och 

Designcentrum.   

- En kommande studieresa med arkivutskottet. 

 

§ 8   Övriga frågor 

  Det fanns inte några övriga frågor.  

 

 

Vid protokollet 

Johan Bergkvist 


